
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
Sted: Afholdt på Skovbakkevej 39 hos Jacob Bækby Hansen 
Tidspunkt: Mandag d. 18/1-2010 
Til stede: Anette Nørskov Schultz, Hans Thiel, Jacob Bækby Hansen,  Morten 

Andersen,  Niels Yde. 
Fra GU: Chris Christiansen, Dorte Siegenthaler og Niels Kristiansen 
 

1. Generalforsamling 
2. Grønt Udvalg – året samt beplantningsplan 
3. Grønt Udvalg’s medlemmer 
4. Bestyrelsesmedlemmer, suppleanter, revisor mv. 
5. Økonomi 
6. Fradrag for forbedringer 
7. Etablering af græsrabatter 
8. Eventuelt 

 
 
Ad 1. Generalforsamling 
Generalforsamling afholdes d.9/3 2010 kl.19.00 på Houlkær skole. 
 
 
Ad 2. Grønt udvalg – året samt beplantningsplan 
Dorthe fremlagde året 2009: 

Ad arbejdsdag august:dårligt fremmøde der mødte kun 5 voksne op!!! 
Folk bedes i områdets interesse melde sig. 
Skal antallet af arbejdsdage reduceres? 
Der vil blive arrangeret 2 arbejdsdage i forår/sommer og dernæst taget 
stilling til hvor mange der skal være i efteråret (1 eller 2). 
Legeplads:I fald folk ser diverse mangler bedes de kontakte GU. 
Niels fra nr.60 vil bistå GU med en uvildig gennemgang af legepladsen inden 
INDU kommer og inspicerer den. 
Arbejdsdage: 
Der er fastlagt 3 datoer for arbejdsdage. 
Der er lavet et udkast til en beplantningsplan specielt vedrørende stykket 
overfor boldbanerne. 
Udkastet vil blive lagt på hjemmesiden forud for generalforsamlingen. 

 
 
Ad 3. Grønt udvalg’s medlemmer 
Alle GU`s medlemmer er villige til at tage et år mere. 
 
 
Ad 4. Bestyrelsesmedlemmer, suppleanter, revisor mv. 
Alle bestyrelsesmedlemmer er villige til at fortsætte. 
 
Line Jespersen er villig til at fortsætte endnu en sæson som 1.suppleant. 
Thorkild Høi-Larsen er villig til at fortsætte endnu et år som revisor. 
Henrik Svenstrup er villig til at fortsætte endnu et år som suppleant for 
revisorposten         
 
 



Ad 5. Økonomi 
Årsregnskabet for 2009 blev godkendt uden indvendinger. 
Budgettet for 2010 godkendes  p.t.a. usikkerheden vedrørende snerydning. 
Der hersker nogen usikkerhed vedrørende vedligeholdelse af legepladsen mht. 
evt. henlæggelse til vedligeholdelse. Det blev drøftet hvorvidt kontingentet 
skulle hæves. Indtil videre vil der ikke blive lagt noget ekstra til side. 
 
 
Ad 6. Fradrag til forbedringer 
Der skal fremsendes et byggemodningsregnskab, som teknisk forvaltning ligger 
inde med. Morten har rykket. Kommunen har ikke været så hurtig. 
 
 
Ad 7. Etablering af græsrabatter 
Udsendt breve. Boligselskabet Viborg har meldt tilbage at de vil få etableret 
græsrabat som beskrevet i lokalplan 116. Arbejdet vil blive udført til foråret. 
 
 
Ad 8. Eventuelt 
Foreningen har nu fået sit eget CVR nummer. 
 
 

 
 
 
 

Referent: Jacob Bækby Hansen 


